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Wie neemt uiteindelijk 
het besluit?  

Het College, maar het college peilt eerst de mening van de raad 
 

Inhoud  De Raad heeft op 16 september 2014 besloten om het pand Francois de 
Veyestraat 4-6 aan te wijzen als voorkeursobject voor structurele 
huisvesting  van asielzoekers  (AZC) voor tenminste 15 jaar.  Met Centraal 
Orgaan Asielzoekers (COA) is in januari 2015 een intentieovereenkomst 
gesloten om gedurende 6 maanden na ondertekening de haalbaarheid van 
deze locatie te onderzoeken. Dit onderzoek is in de Stadsronde d.d. 26 mei 
gepresenteerd. 
 
Op basis van het onderzoek is het college voornemens tot verkoop over te 
gaan. Derhalve  ligt in de raadsronde thans de vraag voor of de Raad wensen 
of bedenkingen wenst te uiten tegen de door College voorgenomen verkoop 
van het pand  Francois de Veyestraat 4-6 aan COA.  

Van de raadsleden 
wordt gevraagd 

Uiten van wensen en bedenkingen 

Vervolg Besluitvorming in raadsvergadering 

Worden er extra 
partijen uitgenodigd 
voor de stadsronde 

nvt  

Bijbehorende 
documenten 

- Raadsvoorstel huisvesting Asielzoekerscentrum Francois de 
Veyestraat 4-6   

- Bijlagen: Memo ontwikkelingsstrategie (haalbaarheidsonderzoek) en 
Impressie nieuwbouw COA 

 

Presidium 
 

 

Fractiewoordvoerders De heren Brüll (CDA), Peeters (PVM), Beckers (VVD), Barendse (D66), Van 
der Gugten (GroenLinks), Sondeijker (MV),  Steijns (SBM) en Bastiaens 
(PvdA) en mevr. Van Loo (SPM)  
 

Genodigden De heer Weerts (ambtenaar) en directeur van AZC dhr. Erckens 

Samenvatting en 
afspraken 

De aanwezigen concluderen dat het voorstel rijp is voor behandeling in de 
raad. 
De PVM vraagt aandacht voor de impact op de omliggende wijken. 
GroenLinks benadrukt het belang van privacy en vraagt of in samenspraak 
met bewoners de inrichting van de locatie bepaald kan worden. 
D66 vraagt of de keuze voor grondgebonden bouwen geen gevolgen heeft 
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voor de kosten van de grondsanering. 
 
Dhr. Weerts antwoordt dat er eenpersoonsruimte en gezinsruimten in het 
nieuwe gebouw gerealiseerd zullen worden. Over de kosten van de 
grondsanering meldt hij dat er een leeflaag aangebracht wordt. Of er nu laag 
of hoogbouw is, dat maakt in de kosten niet veel uit. Een deel van de kosten 
van sanering komt voor rekening van COA. 
Wethouder Gerats zegt toe er voor te zorgen dat zorgvuldig 
gecommuniceerd wordt. De betrokkenheid van de bewoners bij de 
inrichting vindt de wethouder een positief idee. Dhr. Erkens onderstreept 
dit. 
 

Toezeggingen Zorgvuldige communicatie richting betrokkenen 
 
 




